
 

 

          

                    

 

MOTIE GROENE KOFFIEBEKERTJES 

 

De gemeenteraad van Rotterdam, in vergadering bijeen op 7 en 12 november 2019 ter be-

spreking van de Begroting 2020; 

 

Constaterende dat 

 

• Er op jaarbasis een aantal miljoen koffiebekertjes worden gebruikt binnen het Rotter-

damse gemeenteconcern;  

• Binnen het gemeenteconcern nu gebruik wordt gemaakt van bekertjes van FSC-papier; 

• FSC een hoogwaardig materiaal is dat gebruikt kan worden in andere toepassingen; 

     

Overwegende dat  

 

• Er door Nederlandse bedrijven nu ook koffiebekers worden gemaakt op basis van een 

laagwaardige reststroom uit de agrarische industrie, bijvoorbeeld van suikerriet of 

maismeel; 

• Deze bekertjes grotendeels recyclebaar zijn;  

• Delen die niet recyclebaar zijn vrijwel geheel composteerbaar zijn; 

 

Verzoekt het college om 

 

• Bij de inkoop van koffiebekertjes over te gaan naar een variant gemaakt uit laagwaar-

dig restmateriaal.  

 

 

 

Stephan Leewis   

GroenLinks 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


